

「做个精明通讯达人」 Facebook 帖文创作比赛

"Be a Smart Communications Master" Facebook Post Creation Competition

参加表格 Entry Form

姓名 (中): Name in Chines	e:	(英): English:
年龄: Age: —	性別: ——— Gender: ————	电邮地址: Email address:
	中学组 / 公开组* chool Category / Open Category*	
#学校名称: School Name:		
#学校地址: School Address	:	
#负责老师: Teacher in charge:		#班別: Class:
声明: Declaration:	本人谨此声明 I hereby declare that: 1. 本人填写的上述数据乃就本人所知据实呈报,并确信其为真实无讹。 The above information is true to the best of my knowledge and belief. 2. 本人递交的参赛作品是本人的原创作品,没有侵犯任何第三者的版权。 The entry submitted is my original work and does not infringe any copyright owned by any third party. 3. 本人已细阅并同意遵守比赛条款及条件。 I have read the terms and conditions of the Competition and agree to abide by them.	
签署 Signature:		日期 Date:
*请删除不适用	者。 Please delete where inapprop	priate.

#请中学组参加者填写。For the completion by the participants of School Category.

備註: Remarks: 1. 根据比赛的条款及条件,参加者在表格 上 所提供的个人资料,主办机构只会用于 是次比赛相关事宜,并作机密处理。

Subject to the terms and conditions of the Competition, the participants' personal data provided in the entry form will be used by the organiser for the purposes relating to the Competition only and treated as confidential.

2. 参加者提供的个人资料将会在比赛结束后 三个月内销毁,按比赛 条款及条件 公布的名字除外。

Personal data provided by the participants will be destroyed within three months after the Competition, except those names which will be published according to the terms and conditions of the Competition.

3. 参加者如亲身或以邮递提交作品,请将填妥的表格贴在参赛作品背页。
If participant submits your entry in person or by post, please affix this entry form to the back of your entry.